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Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 
11 09 2016 

 

Datum: 11 09 2016 uur: 19.30 uur 

Locatie: Vergaderzaal sporthal stadspark   

Kenmerk: 161109_TSR_verslag_WS 

 

Aanwezig: Laure Aerts, Hannes Anaf, Rita Beyens, Wilfried Sylverans, Erwin Druyts, Fred Broeckx, Kurt 
Persegael, Johnny Verachtert, Ludo Van der Veken, Leo De Houwer, Peter Bertels 

Verontschuldigd: Jan Schoeters, Geert Van Autenboer, Vic Schuer, Erik Smeets, Kathleen Hermans, 

Afwezig: Koen De Busser 

Tijdelijk non-actief: Heidi De Beckker, Tim Stas, Frans Oerlemans 

 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad 24 8 2016’ 

Het verslag wordt goedgekeurd 

Terugkoppeling vorig verslag 

- Melding Kurt i.v.m. rechte dreef in stadspark is doorgegeven. Zou aangepakt worden. 

- Melding Kurt i.v.m. hondenpoep op de Finse piste is doorgegeven. Er worden extra bordjes 
geplaatst.  Ook is de vraag gesteld om meer toezicht te doen, hier is nog geen antwoord op. 

 

2. Gebruiksafspraken sporthal Stadspark  

Het gebruiksreglement stedelijke sporthal – zoals deze uithangt in de sporthal Stadspark – werd meegestuurd 
met de uitnodiging.  

Sommige sportraadleden vinden de gebruiksafspraken verouderd, anderen vinden dat de juiste informatie is 
opgenomen. Sommige sportraadleden vinden dat er te veel plichten zijn voor de gebruikers en te weinig rechten. 
De taken van de verhuurder zijn te beperkt en mogen uitgebreid worden.  Er wordt voorgesteld om toe te voegen 
wat de clubs van de zaalwachters mogen verwachten. 

De sportraad vraagt dat de zaalwachter meer controle doet in de zaal bij zaalwisseling en bij het terug opbergen 
van de gebruikte materialen.   

 

Sportdienst: 

Na de zomervakantie is er een opvolgvergadering geweest met de zaalwachters om de taken nog eens aan te 
halen.  

Belangrijkste taken wat een club van een zaalwachter verwachten? 

a. Zorgt ervoor dat de nodige vloerpotten worden opengedaan 

b. Controleert dat de materialen op een goede manier worden gebruikt 

c. Controleert achteraf dat alle materialen ineens terug op de juiste plaats worden gezet. 

d. Doet tussendoor controles van zaal, kleedkamergang, tribune, permanentie van het onthaal, … 

 



 
 

  VERSLAG TSR 
 

 
 

Het is de verantwoordelijkheid van de zaalwachter dat de gebruikers de regels en afspraken naleven (schoeisel, 
opruimen materialen, toezicht, …).  

Bij eventuele discuties zal de zaalwachter met de verantwoordelijke van de gebruikers, club, school of andere, 
overleggen hebben. Hij heeft wel een meldingsplicht en indien misbruiken worden vastgesteld, moet dit 
doorgegeven worden aan de Sportdienst die dan in gesprek moet gaan met de gebruiker.  

 

Andere zaken m.b.t. de sporthal 

1. Lek bergruimte 

a. Is reeds verschillende keren met facility Management besproken. Diensthoofd FM heeft 
nogmaals uitdrukkelijk de opdracht gegeven om dat op te lossen 

2. Reinheid/gladheid vloer sporthal 

a. Sinds vorige revitalisatie vorig jaar, zijn we op aanraden van de firma gestart met andere 
schuurpads en zeep. 

b. De bedoeling is om begin volgend jaar nogmaals een onderhoudsbeurt in te plannen (na de 
renovatie van de klimmuur). 

3. Reinheid Polyzaal 

a. Het is inderdaad zo dat de polyzaal moeilijk proper te houden is, wegens veelvuldig gebruik en 
afwisselend gebruik met sportschoenen en blote voeten 

b. Het poetsschema is aangepast zodat er meer tijd kan gestoken worden in de polyzaal 

c. Er is en wordt ook nieuw materiaal aangekocht ivf de poets voor de polyzaal 

4. Verhuur sporthal 

a. Planning seizoen 2015-2016 is niet correct gebeurd. 

b. Streven volgende keer naar volledige afhandeling voor de zomervakantie 

c. Momenteel geen ondersteuning meer vanuit de leverancier voor het huidige verhuurprogramma 

d. Sportdienst heeft de dringende vraag om een nieuw en gebruiksvriendelijker 
verhuurprogramma met eventuele ondersteuning voor online toepassingen. 

 

Sportraad: 

Voorstel vanuit enkele sportraadleden om te starten met een gebruikersvergadering een 2 of 3-tal keren per jaar. 
Een klachtenboek bij de zaalwachter is ook een mogelijkheid om kort op de bal te kunnen spelen. De Sportdienst 
staat positief t.o.v. dit initiatief en is voor de sporthoeve al gestart met een tweejaarlijkse vergadering. Dit zal nu 
ook voor de gebruikers van de sporthal opgestart worden.  

Vraag van de sportraad om het huidige gebruiksreglement nog eens te mailen naar alle gebruikers met een 
begeleidend schrijven met de ‘headlines’ gecombineerd met een uitnodiging voor een eerste 
‘gebruiksvergadering’. 

  

3. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 

 

a. Terugkoppeling beheersorgaan sportinfrastructuur 21 9 2016 

 

Het verslag van deze vergadering werd meegestuurd met de uitnodiging.  
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Ludo was niet uitgenodigd en zetelt wel in het beheersorgaan. Jammer dat men geen politiekers warm krijgt voor 
dit orgaan.  

b. Terugkoppeling werkgroep KV en AV  

 

De werkgroep is een eerste keer samen gekomen om 10 oktober. De data zijn bepaald: 

- AV = dinsdag 7 februari 2017, start om 19 uur – locatie Europeion/Korporaal 

- KV = vrijdag 17 februari 2017, start om 19 uur (2e KV = 9 of 30/6) – locatie stadhuis 

 

Concept AV wordt nog aangewerkt. Voorstel is om de werkgroepen AV/KV en sportcafé voor de organisatie van 
de AV samen te voegen.  

De start van de KV is een uurtje vervroegd, speciaal voor de jonge kinderen. Het reglement is aangepast en iets 
strengere normen worden gehanteerd voor opmerkelijke prestaties. De clubs worden binnen enkele weken 
gemaild met de vraag om kampioenen in te dienen. In de stadskrant van december staat ook een algemene 
oproep. De kampioenen moeten ingediend worden voor woensdag 4 januari 2017. 

Er is een voorstel van de werkgroep om de stemming uit te breiden naar sportraadleden (25%), journalisten 
(25%) en sportverenigingen (50%). Daar er weinig respons komt van geïnteresseerde journalisten, kan dit 
mogelijks nog herbekeken worden.  

 

a. Evaluatie sportcafé 19 10 2016 

 

De werkgroep is samen gekomen op 4 november om het sportcafé te evalueren. 

Niet het verslag van het sportcafé is verstuurd naar alle sportverenigingen, wel alle tools, brochures en 
vervolgsessie. Dit om de sportverenigingen te prikkelen. 

De inhoud was zeer goed ondanks de beperkte opkomst. De werkgroep wil het sportcafé zeker nog een jaar 
verderzetten, daarna evalueren.  

We denken dat het organiseren van een sportcafé in een sportclubs wel werkt en hopelijk rendeert op langere 
termijn.   

 

b. Terugkoppeling werkgroep ERK&SUBS 8 11 2016 

 

Werkgroep heeft de lopende dossiers ADSM besproken. Alle dossiers worden overlopen.  

De werkgroep vraagt aan de Sportraad om het overige bedrag tussen 5.582,84 euro en het totale subsidiebedrag 
bijleggen tezamen met advies om het subsidiebedrag op te trekken naar 6.500 euro.  Oké. 

Volgende erkenningen werden besproken en vraagt de werkgroep goedkeuring aan de groep: 

- TUSK  erkenning oké, startende toelage van 300 euro. Oké.  

- KZVB  erkenning – type 2 - oké, mits aanleveren huishoudelijk reglement.  

-  VTT & VST Lions  erkenning VTT – type 1 – oké, erkenning VST Lions – type 2 – oké, mits 
aanleveren huishoudelijk reglement. 

-  Kempenrally vzw  geen erkenning, geen 10 leden en de doelstellingen zijn niet louter 
sportief.  

Team Kempen vraagt zowel startende toelage als werkingstoelage aan voor hetzelfde werkingsjaar. Volgens het 
reglement kan dit niet. We verwerken beide dossiers, en kiezen dan de meest gunstige toelage. 
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Daarnaast heeft de werkgroep de verwerkte subsidiedossiers besproken. Er is nog een volgende werkgroep 
gepland op 24 november en de werkgroep zal dus het advies voorbereiden tegen de sportraad van 7 december.  

Dan moet de TSR-advies verlenen voor de effectieve uitbetaling.  Het verslag van de werkgroep wordt 
toegevoegd aan het verslag. 

 

4. Toelichting project ‘in de SJAKOS’ 

 

De stad Turnhout heeft een aanvraag gedaan voor subsidie voor een project om de toegankelijkheid in sport- en 
jeugdwerk te stimuleren voor kinderen in armoede. Ze hebben hiervoor 50.000 euro gekregen voor een project 
van 2 jaar te financieren. Met dit geld wordt er 2 jaar een halftijdse functie open geschreven om dit project vorm 
te geven. 
 
In de SJAKOS staat voor Sport en Jeugdwerk voor alle kinderen in onze stad. Het doel van dit project is om een 
brug te slaan tussen kinderen in armoede en sport of jeugdwerk. De projectoproep werd teven mede vanuit het 
OCMW geschreven. Het personeelslid dat aangenomen wordt zal dus al brugfiguur fungeren met als taak ‘sport- 
en jeugdwerk makelaar’ en zal een team vormen met de kinderadviseur van het OCMW. 
 
Het project focust zich op kinderen in armoede tussen 6 en 12 jaar (lagereschoolkinderen). 
 
De stad Turnhout kiest ervoor om geen nieuw aanbod te creëren, maar om maximaal in te zetten op toeleiding 
naar het bestaande reguliere en doelgroepspecifieke aanbod. Daarnaast wil het de toegankelijkheid naar 
verenigingen verbeteren.  
Volgende 4 taken zijn opgenomen in het project: 

- Actieve toeleiding van kinderen/gezinnen naar het bestaande reguliere en doelgroepspecifieke sport- en 
jeugdwerkaanbod. 

- Actieve en aanklampende ondersteuning en coaching van de private en publieke sport- en 
jeugdwerkaanbieders. 

- Uitbouwen professionele ondersteuning vrijwilligerswerking (met als doel het project duurzaam et maken 
op langere termijn) 

- Actief bevragen van noden van kinderen en gezinnen en van private en publieke aanbieders uit de 
sport- en jeugdsector. 

Sportdienst heeft zich mee geëngageerd voor dit project. We proberen zelfs – via buurtsport – nu om zelf 
begeleider te zijn naar sportverenigingen. We doen dit nu al, maar via dit project hopen we meer en structureel 
jongeren te laten doorstromen naar het buurtsportaanbod alsook het sportclubaanbod. 
 
Vraag van de sportraad dat die persoon zicht komt voorstellen op de sportraadvergadering en/of algemene 
vergadering en om daarna een mailing op te stellen zodat de clubs op de hoogte zijn wie die persoon is en welke 
taken deze heeft.  
 
De gehele projectaanvraag & gemeenteraadspresentatie wordt toegevoegd aan het verslag. 

 

5. Schepenkwartier (HA) 

 

Zwembad stadspark 

- Maandag is er een persontmoeting geweest, dit is uitvoerig in de pers besproken. 

- In navolging op de persontmoeting is er een afzonderlijk overleg geweest met zowel de scholen 
als de watersportclubs.  

- Er wordt al personeel aangenomen in december/januari zodat deze enkele weken kunnen 
proefdraaien in een Nederlands zwembad om het zwemlessensysteem te leren kennen.  
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- Er zijn extra – gemotiveerde – werken die nog voor de opening zullen uitgevoerd worden.   

- De opening is op vrijdag 3 februari en vanaf zaterdag 4 februari is het opening voor publiek. 

- Twee weken voor de opening zullen er ‘testsessies’ plaatsvinden.  Wie deze testsessies mag 
doen, zal bepaald worden door een wedstrijd.  

 

Dossier Waterheide 

- Dossier verloopt volgens schema 

- Ook oversteek voor trage weggebruikers is mee opgenomen.  

- Er worden ook voldoende parkeerplaatsen op het terrein mee ingetekend.  

Er is een subsidieoproep vanuit Muyters en Crevits samen voor het naschools openstellen sportinfrastructuur. 
Volgende dossiers zouden vanuit Turnhout ingediend kunnen worden. De indiendatum is 16 december 2016. De 
Sportdienst schrijft mee aan de dossiers zodat de scholen deze subsidie kunnen binnenhalen.  

- Sint Victor 

- Sint-Pieter 

 

6. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten (LA) 

 

Kunstgrasveld sporthoeve:  

De Sportdienst heeft zowel vanuit Sport Vlaanderen als vanuit Krinkels (aanleg kunstgrasveld) informatie 
ontvangen m.b.t. de verhalen in de media over de impact van kunstgrasvelden op de volksgezondheid. Alle 
velden aangelegd met subsidie vanuit Vlaanderen voldoen aan de huidige normen en zijn dus NIET schadelijk 
voor de volksgezondheid. Weliswaar is er bijkomend onderzoek opgestart. De informatie in het bezit van de 
Sportdienst wordt gebundeld en naar de gebruikers van de sporthoeve gemaild.  

Kurt vraagt om de eventuele nadelen zeer goed in overweging te nemen. 

 

Renovatie klimmuur: 

Klim.T start met de renovatie van de klimmuur. In november – onder hun trainingsuren – wordt een deel van de 
klimmuur al afgebroken. De effectieve renovatie zal plaatsvinden van 1 tem 23 december. Alle gebruikers zijn 
reeds geïnformeerd. De werken zullen tijdens de daguren plaatsvinden en dus steeds om 17u eindigen. Iedere 
avond kunnen clubs gewoon de zaal gebruiken. De scholen zijn geïnformeerd en hier zal de impact beperkt zijn 
ow examens. Enkel 3 woensdagnamiddagen zullen de werken storend zijn voor de turners.  

 

 

7. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

 

Terugkoppeling afvaardigingen op evenementen:  

- Geen afvaardigingen gemeld.  

Ludo:  

- Ludo wil meegeven dat er clubs die gehuisvest zijn in de vechtsporthal van de Koning 

Albertstraat vrezen dat de huurprijs te hoog zal zijn. Er zijn vele investeringen gebeurd in dit 

pand, maar door een privé partner en niet door een sportclub waardoor er geen subsidies 

vanuit de stad gegeven zijn. 



 
 

  VERSLAG TSR 
 

 
 

- Ludo stelt samen met de werkgroep sportcafé de vraag om de werking van de sportraad eens 
in vraag te stellen.  Kan de sportraad hier in een vergadering eens over nadenken over een 
andere/modernere werking? Dit kan als agendapunt openomen worden.  

Leo: 

- Leo vreest dat de verenigingen die op het wintersalon zullen staan hier niets aan zullen 
overhouden of zelfs aan zullen toeleggen omdat slechts 1 vereniging overdekt kan staan en 
alle andere kraampjes in openlucht staan. BBC T&T doet niet mee uit vrees voor minder 
inkomsten. Kurt staaft deze mening.  De stad wil meer kerstsfeer creëren en vindt dit 
belangrijker dan vele kraampjes met drank in een gesloten tent. Om dit te realiseren werd er 
een concessie toegekend met kwaliteitseisen vanuit de stad Turnhout.  

Kurt: 

- Er komt in Schorvoort een trage wegverbinding en dit kan alleen maar toegejuicht worden. Kan 
dit voor de Steenweg op Merksplas ook gerealiseerd worden ivf. de sporthoeve?  

- Hannes: Er is aan wegen&verkeer (gewestweg) gevraagd om de weg in eerste instantie al van 
90 naar 70 te brengen.  

 

Agendapunten TSR 7 12 2016 

- Agenda TSR 2017 

- Terugkoppeling AV SRNK 

- Adviesvraag: goedkeuring uitbetaling werkingssubsidies, G-sport, jeugdsport en ADSM 

- Toelichting project BOV (bewegen op verwijzing) 

 

 

Bijlagen:  

- Werkgroep ERK&SUSB_verslag_2016 11 08 

- Project ‘in de Sjakos’ 

 

Einde vergadering: 21.45 uur  

 

Volgende vergadering: Woensdag 7 december 2016 om 19.30u + cafetaria sporthal Sint Victor 

 


